

13th Feby.

MINUTES of EVIDENCE taken before the Standing Committee of Public Accounts, on the Message of His Excellency the Governor in Chief, of the 1st February, 1832, relating to repairs to the Court House at Quebec. [Reported 13th February, 1832.]

Friday, 10th February, 1832.

AUSTIN CUVILLIER, Esquire, in the Chair.

Joseph Cary, Esquire, Inspector General of Public Accounts, called in; and examined:—

Have any Accounts been rendered by Mr. Freer or the other Commissioners?—The Commissioners have rendered Accounts of the expenditure of £624 17s. 0d. currency, leaving a balance in their hands of £75 3s. on the £700 received by them.

Mr. Cary then handed in the following Account:—

Detailed Account of the amount expended for repairs to the Court House at Quebec, shewing the amount advanced appropriated, the amount advanced and not appropriated, and the balance in the hands of the Receiver General.

	Amount advanced and appropriated.	Amount advanced and not appropri- ated.	Balance in the hands of the Receiver Gen- eral.
1828. To Noah Freer,		£500	
1829. To J. Sewell, J. Kerr, E. Bowen, A. Berthelot, and L. Lagueux,	£200		
Grant per Act 10th and 11th Geo. IV. C. 20,			£350
Currency,	£200	£500	£350

Quebec, 6th February, 1832.

JOS. CARY,
I. G. P. P. Accounts.

William Green, Esquire, one of the Clerks of the Peace, called in; and being interrogated, he produced the following Copy of a Presentment of a Grand Jury:

Province of Lower Canada, }
District of Quebec. }

Court of Quarter Session.
Grand Jury Room.

To the Honorable the Magistrates assembled in
Quarter Sessions.

The Grand Jurors of Our Sovereign Lord the King, bound to enquire into the public Crimes and Misdemeanors, and the infractions of the Law, deem it their duty to present to the Court the state in which the Avenue to the Court House, near St. Louis Street, is at present, and has for too long a time been suffered to remain; the excavations and other impediments there to be met with are such as to render that Street dangerous to His Majesty's subjects in this City, and the Grand Jurors cannot but regret that the proper legal remedies for such a nuisance have not been resorted to, and suggest the necessity of having an immediate recourse to them.

Quebec, 22d October, 1831.

(Signed,) A. B. WICKSTEAD,
Foreman.

Certified.

Green & Perrault,
Clerks of the Peace.

MINUTES

13 Févr.

MINUTES DES TEMOIGNAGES pris devant le Comité permanent des Comptes Publics, sur le Message de Son Excellence le Gouverneur-en-Chef, du 1er Février 1832, relativement aux réparations à la Cour de Justice à Québec. [Rapport le 13 Février 1832.]

Vendredi, 10 Février 1832.

AUSTIN CUVILLIER, Ecuyer, au Fauteuil.

Joseph Cary, Ecuyer, Inspecteur-Général des Comptes Publics, a été appelé et examiné:

M. Freer et les autres Commissaires ont-ils rendu des Comptes?—Les Commissaires ont rendu Compte de la Dépense de £624 17 0 courant, laissant une balance entre leurs mains de £75 3s. sur les £700 qu'ils ont reçus.

M. Cary a alors présenté le Compte suivant:

Compte détaillé du montant dépensé pour les réparations de la Cour de Justice à Québec, constatant le montant avancé et approprié, le montant avancé et non approprié et la Balance entre les mains du Receveur-Général.

	Montant avancé et approprié.	Montant avancé et non appro- prié	Balance entre les mains du Rece- veur-Général.
1828. A Noah Freer,		£500	
1829. A. J. Sewell, J. Kerr, E. Bowen, A. Berthelot et L. Lagueux,	£200		
Alloué en vertu de la 10e et 11e Geo. IV., C. 20,			£350
Courant,	£200	£500	£350

Québec, 6 Février 1832.

JOS. CARY,
I. G. Cptes. P. P.

William Green, Ecuyer, l'un des Greffiers de la Paix, a été appelé; et, étant interrogé, a produit la Copie suivante d'une Représentation du Grand Jury.

Province du Bas-Canada, }
District de Québec. }

Cours des Sessions de Quartier.
Chambre du Grand Jury.

Aux Honorables Magistrats assemblés en Sessions de
Quartier.

Les Grands Jurés de Notre Souverain Seigneur le Roi, tenus de s'enquérir des Crimes publics, des Délits et des Infractions de la Loi, croient devoir représenter à la Cour, l'état dans lequel l'avenue de la Cour de Justice près de la Rue St. Louis se trouve actuellement, et dans lequel on a permis qu'elle restât trop long-temps; les excavations et les autres obstructions qu'on y rencontre sont de nature à rendre cette rue dangereuse pour les sujets de Sa Majesté dans cette ville, et les Grands Jurés ne peuvent s'empêcher de regretter que l'on n'ait pas eu recours aux moyen que la Loi offre pour faire disparaître une telle nuisance, et ils suggèrent la nécessité qu'il y a d'y avoir recours immédiatement.

Québec, 22 Octobre 1831.

(Signé,) A. B. WICKSTEAD,
Président.

Certifié,

Green et Perrault,
Greffiers de la Paix.

MINUTES